
Zápis z neveřejného zasedání OV Zdejcina 
ze dne 17.3.2020 

Městský úřad Beroun 
Doručeno: 15,04,2020 16:13:05 
C.j,:MBE/23235/2020/KT-
listy: 1 přílohy: O 1 

Přítomni: 

Vysloužil (člen), Martina Vincencové (člen), František Herc (clen) 

Zahájení 
vzhledem k pandemii koronaviru a přijatých vládních opatření, proběhlo jednání distančně 
(mailem). Pî ivodní jednání plánované na 4/3 bylo zrušeno, protože volební místnost v bývalém 
obecním úřadě se rekonstruuje a nikdo ze členů OVZ o tomto nebyl informován. Projednány 
byly body z předchozí schůze OVZ z 27.11.2019, odpověď IVlUB z 8.11.2019 a průběžně došlé 
náměty od občanů. Všechny tyto dokumenty lze najít na www stránkách 
http://www.na5ezdeicina.cz/0sadni-wb0r/ 
1) Hydrant Lesní 

Odladěna smlouva o pronájmu hydrantu mezi spolkem Naše Zdejcina a MUB. Řeší se smlouva 
mezi spolkem a VAK - zaslaný návrh ze strany VAKu je pro spolek neakceptovatelný, neboť 
není majitelem hydrantu. O technický stav hydrantu by se staral p. Herc, o administrativní 
zajištění se zatím nikdo nepřihlásil. Pokud nebude vyjasněn vztah VAK-MUB-Spolek a nebude 
zajištěna administrativní síla (rozúčtování, platby, evidence), nemůže spolek provoz hydrantu 
a přeprodej vody zajišťovat. 
a) OVZ žádá MUB jako majitele hydrantu o podporu při jednání spolku s VAKem. 
b) OVZ prosí dobrovolníka (ideálně z řad budoucích uživatelů hydrantu), aby se přihlásil 

spolku k administrativnímu zajištění. 

2) Kontejnery na tříděný odpad 
OVZ děkuje MUB za spolupráci. Aktuálně vyřešeno. 

3) Vypouštění odpadních vod 
OVZ opět apeluje na všechny občany Zdejciny, aby likvidovali odpadní vody v souladu se 
zákonem = fekální vůz. Od roku 2020, dle nového zákona, je možné provádět kontrolu vývozů 
žump s porovnáním k odběru vody. 

4) Silniční příkopy, propustky, strouhy 
a) Stav opravy příkopů v ulici Stradonické bude ze strany OVZ sledován a MUB bude 

informován. 
b) Problém s vytékající vodou v objektu Pod Lipami 26 a dále na novou silnici bohužel stále 

trvá - viz. obr. Na silnici se tvoří nebezpečný kluzký šlem. 
OVZ žádá MUB o vyřešení. Zjištění odkud voda pochází (rozbor vody?), zamezení jejího 
vytékání, pokud to bude možné a co nejdříve alespoň její svedení do kanálu, aby 
nevytékala na silnici. 

5) Stav komunikací na Zdejcině 
OVZ bere na vědomí info od Ing. Ureše. Vyjádření obyvatele u nedokončené části ulice Lesní: 
zbývající úsek prašné komunikace Lesní obsahuje při povrchu nebezpečné střepy eternitu. 
Hrají si zde děti, jezdí zde cyklisté, maminky s kočárky atd. Jedná se o ekologickou zátěž pro 
místní obyvatele, kteří jsou nuceni celoročně dýchat prach z obrušovaného eternitu při 
přejezdu každého vozidla. 
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a) OVZ žádá MUB zařadit opravu i zbývající část ulice Lesní a ulici Na Drahách do rozpočtu 
MUB na rok 2021, případně pokud by zbyly prostředky, opravit v průběhu roku 2020. 

6) Vodovod a kanalizace Zdejcina 
OVZ bere na vědomí info z MUB. 
OVZ žádá MUB o průběžné informování o stavu. 

7) Dopravní situace 
OVZ děkuje za vyjádření nicméně: 
a) Instalace ukazatel okamžité rychlosti na ulici Hudlická - OVZ též podporuje omezení 

provozu z Hudlic, nicméně nemá žádnou pravomoc, jak toho dosáhnout. Pokud to však 
není vyřešené, rádi bychom měřič měli na komunikaci umístěný. OVZ počká do příštího 
zasedání jak se situace vyvine a poté případně požádá znovu. 

b) Posun značky IZ 4a - Obec - vyřešeno - děkujeme. 
c) Žádost OVZ o doplnění značky zóna 30 (IZ8A, IZ8B) nebo značky omezující rychlost na 30 

km/h do ulice Lesní (např. ke značce omezení 6 tun) - OVZ bere na vědomí vyjádření MUB. 
Nicméně za OVZ je nutné zdůraznit, že místní obyvatelé situaci znají a jezdí opatrně. 
Problém tvoří především různé zásilkové a spediční firmy, které přiměřenou rychlost 
rozhodně nedodržují. OVZ doufá, že se zde nestane žádná nehoda s nějakými 
nepříjemnými následky. 

d) Průjezd do Hudlic je nadále v řešení s příslušnými úřady. - OVZ též podporuje omezení 
provozu z Hudlic, nicméně nemá žádnou pravomoc, jak toho dosáhnout. Může v tomto 
něco udělat MUB? 
OVZ žádá MUB o aktivní kroky k zajištění omezení průjezdu z Hudlic a uvedení komunikace 
do legálního stavu - lesní cesta. 

e) Z ulici Pod Lipami byla po opravě povrchu odstraněna značka „zákaz vjezdu" - bylo 
provedeno MUB. - Děkujeme za info. OVZ souhlasí. 

f) Umístění nepovoleného dopravního značení (zákaz vjezdu) v ulici Pod Lipami. - OVZ neví 
kdo zde značku umístil. OVZ tímto žádá občany Zdejciny, aby podobné věci nedělali a se 
svými požadavky se obraceli na OVZ, který je předá dále. 

g) OVZ žádá MUB na základě dotazů občanů k vyjádření - důvod instalace svodidel v dolní 

částí ulice Stradonická. 
h) OVZ žádá MUB na základě dotazů občanů k vyjádření - důvod instalace značek hlavní 

silnice na ulici Hudlická. Proč jde zařídit umístění značky hlavní silnice a nejde omezení 
rychlosti? 

8) Spolek Naše Zdejcina 
Info od. předsedy spolku p. Svatého 
a) Spolek se snaží aktivně najít východisko pro zprovoznění hydrantu - jednání MUB, VAK (viz. 

bod 1). 
b) Spolek ze svých prostředků nechal zrekonstruovat barokní lidovou sochu Panny Marie 

která stávala na kamenném podstavci u památné lípy (v roce 2016 lípa padla a byla 
vysazena nová). Spolek by chtěl sochu nechat osadit do vitríny, která je zachycena v kresbě 
z místní kroniky a znovu ji k lípě umístit - viz. obr 3., 4. Spolek bude žádat město o příspěvek 
na tuto vitrínu. 
OVZ bere na vědomí a podporuje tuto aktivitu. 

c) Pan Vysloužil chce prostřednictvím spolku požádat o dotaci (www/.vysadbastromu.cz) na 
výsadbu stromů a obnovu úvozové cesty a svépomocí realizovat výsadbu stromořadí -
pokračování ulice Na Drahách. Pozemky (267/1-267/3) jsou města a v rámci dotačního 
program musí být souhlas majitele pozemku - viz. obr 5., 6., 7. 
OVZ podporuje tuto iniciativu a žádá MUB o kladné stanovisko k tomuto projektu a o 
vytýčení staré úvozové cesty, aby nechtěně nedošlo do zásahu cizích práv, 

d) OVZ podporuje snahu spolku o získání (pronájmu) pozemku na výstavbu zvoničky 
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9) Pouliční osvětlení 
OVZ bere na vědomí info zMUB. OVZ bude situaci i nadále sledovat a očekává od MUB 
průběžné info o provedených krocích (např. výsledky měření intenzity osvětlení). 

10) Požární nádrž 
OVZ žádá MUB o zajištění vyčištění nádrže. 

11) Zeleň 
a) Suchý strom u hydrantu odstraněn - děkujeme. Je možné v rámci náhradní výsadby vysadit 

nový strom? Výsadba může být provedena i svépomocí občany Zdejciny. 
b) OVZ žádá MUB o posouzení stavu lípy v trojúhelníku cest Stradonická - Na Drahách - Pod 

Lipami a její případné odstranění a vysazení nového stromu v rámci náhradní výsadby. 

12) Střelnice + sjezdovka 
OVZ bere na vědomí vyjádření MUB ohledně střelnice 
OVZ žádá MUB o informaci, kdyby se podobný projekt (střelnic, sjezdovka, atp.) týkající se 

Zdejciny na MUB projednával. 

13) Volební místnost v bývalém obecním úřadě 
a) O rekonstrukce volební místnosti nebyl nikdo z OVZ informován, což vedlo ke zrušení 

plánovaného veřejného zasedání těsně před jeho zahájením. 
OVZ žádá MUB, aby byl o podobných akcích předem informován mailem na 
osadniwborg)nasezdejcina.cz 

b) OVZ žádá MUB o svolení, aby mohl volební místnost legálně využívat ke svým setkáním 

14) Otáčecí místo autobusů - nepořádek 
Stížnost občanů na nepořádek na obratišti autobusu v lese za Zdejcinou. Řidiči zde zřejmě 
vymetají po jízdě vůz (jízdenky) a vykonávají potřebu - viz. obr. 8. 
OVZ žádá MUB aby u dopravce (Arriva) zajistil nápravu (koš, přenosná toaleta). 

Závěr 
OVZ si je vědom, že MUB má nyní na řešení důležitější věci v souvislosti s pandemií koronaviru. 
Věříme, že se situace brzy uklidní a budeme moci opět spolupracovat ku prospěchu obyvatel 
Zdejciny. 
Příští zasedání OVZ se, doufejme, bude konat 3.6.20 v 18:00 hod ve volební místnosti. Zápis bude 
k dispozici zde: http://www.nasezdeicina.cz/osadni-wbor/. 
Další zasedání v roce 2020 stanovena na tyto dny: 03.06.2020,09.09.2020,02.12.2020 

OVZ přeje všem pevné zdraví a nervy v těchto těžkých časech. 

Přílohy: Všeobecné info pro obyvatele zdejhciny 
Obrazová dokumentace 1-8 

Zapsal: Douděra Kamil 

Potvrdil: Bohumil Fenzel 
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Všeobecné info pro obyvatele Zdejciny: 

V případě problémům s vyvážením kontejnerů tříděného odpadu mohou obyvatelé situaci řešit přímo 

s AVE (tel. 311548 201 vrátnice). 

V případě, že někdo nedostává Radniční listy, ať se přímo obrací na pana Miloše Luláka - 954 490 491, 
730 580 254 nebo napíše na dodejna.Berounl@cpost.cz. 

Vyvážení jímek a odpadních vod 
VAK Beroun - ww/w.vakberoun.cz. tel. 311747 123 (126), pohotovost 606 666 990 
František Votruba - Stradonice, tel. 723 046 309 - i menší objemy do 5m3 
Jiří Podroužek - Hudlice - tel. 602 582 603 - cisterna l l m 3 

Kontakt na OVZ - osadniwborg)nasezdeicna.cz, 

Info o OVZ a zápisy: http://wvtfw.nasezdeicina.cz/osadni-vvbor/ 

Vývěsku OVZ u autobusové zastávky spravuje p. Vysloužil. 
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Obr 1., 2. - aktuální stav v ulici Pod Úpami u č.p. 26 
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Obr. 3., 4. - Zrestaurovaná socha Panny Marie + obr. Umístění z kroniky 
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Obr. 5., 6. - Stromořadí 
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